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Gister heeft ons via RTV Utrecht het bericht bereikt dat door een rechterlijke uitspraak het 
beheren van vossen in onze provincie niet meer is toegestaan. Het beperken van het aantal 
vossen in de provincie is essentieel voor het beschermen en toe laten nemen van de 
weidevogelstand in de provincie. 

Doordat de vossen nu niet meer uit het veld worden gehaald, betekent dit het einde van de 
weidevogels in de provincie waarschuwt Collectief Eemland in het artikel. Deze stelling 
onderschrijft mijn fractie volledig. 

Dit is dan ook een zeer zorgelijke ontwikkeling waar zogenaamde natuurorganisaties als 
Animal Rights en Fauna4Life de verantwoording voor dragen. 

Naar aanleiding  van deze rechterlijke uitspraak heeft mijn fractie de volgende vragen voor 
GS. 

Is GS bekend met de rechterlijke uitspraak waardoor de vossen in de provincie Utrecht niet 
meer beheerd mogen worden?

Is GS het met de fractie van JA21 eens dat door dit vonnis de weidevogelstand in de 
provincie ernstig gevaar loopt?

Is GS het met de fractie van JA21 eens dat de organisaties Animal Rights en Fauna4life, door 
aanvechten van de ontheffing, verantwoordelijkheid dragen voor de achteruitgang van de 
biodiversiteit en de weidevogels in het bijzonder, in de provincie Utrecht?

Gaat GS in beroep tegen de uitspraak en zo ja betekent dit opschorting van het vonnis zodat 
de vos alsnog bejaagd kan worden. 

Kan GS aangeven welke andere acties zij gaat ondernemen om te zorgen dat de ontheffing 
weer zo snel mogelijk van kracht wordt en op welke termijn wij hierover worden 
geïnformeerd? 
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